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Předkola Port i dalších soutěží jsou v plném proudu, a tak jsem po jednom ze základních kol
Trampské Porty a zároveň krajském finále Porty, které se konalo v Berouně, vyzpovídal
nadějnou formaci z Prahy. Říkají si Hluboké nedorozumění a nutno dodat, že kapela obsahuje
přesně ty lidičky, které byste podle názvu čekali. Totiž pohodovou partu plnou entuziasmu a -
řekněme - neobvyklých nápadů. Se všemi jsem si povídal v momentě, kdy už byl berounský
Coutry Club dávno zavřený a my se ocitli v jiném prostoru i čase. A protože se hodiny během
našeho rozhovoru přehouply přes půlnoc, poradili mi vtipní umělci, že můžu napsat, že jsme
rozhovor točili ve dnech třetího a čtvrtého března. Tak tedy tak činím. Ale teď už k rozhovoru
samotnému.

Jak je na turné?

Klokan: Výborně, jogurt je výtečný.

Máte za sebou úspěšné vkročení do výběrových kol Trampské Porty. Jaký z toho máte pocit?

Jepťák: Že nám teče do bot.

Jak se vám líbíly v Berouně další soutěžní kapely?

Klokan: No, některým naštěstí teklo do bot víc, než nám.
 Jepťák: Nejlepší byly v poledne ty kuřecí prsa s nivou.
 Sam: Na to, že to byla Porta, to bylo celkem slušný...

A která kapela vás tam zaujala nejvíc?

Všichni: Hluboký nedorozumění!
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A jak se vám líbil zvuk?

Klokan: To bylo už jenom takový malý nedorozumění.

A jaké jsou další plány kapely po tak skvělém úspěchu, jakým je postup do Brdského finále v
Komárově?

Klokan: Postoupit do hlavního finále Trampské Porty, pak do mezinárodního a pak se uvidí...
 Jepťák: A až budem hrát v Americe tak si tam otevřu flašku Chyňskýho ležáku.

A co se chystáte udělat pro to, abyste postoupili do finále TP?

Jepťák: Já si otevřu flašku Chyňskýho ležáku.

Vy už máte za sebou nahrávání vaší první demonahrávky. Můžete k ní něco říct?

Sam: Liguére!

A u které společnosti jste nahrávali?

Klokan: Ve studiu Obývák.
 Jepťák: Občas se nám povedlo vypnout včas i televizi, takže tam není slyšet.
 Klokan: Nejlepší bylo, když jsme na konci prvního nahrávacího dne zjistili, že nám počítač
smazal všechny kytary. Zůstaly jenom zpěvy a k tomu se ty kytary zpětně docela blbě nahrávaj.
Takže jsme začali druhej den znova.
 Jepťák: Takže první den jsme si udělali de facto zkoušku a druhý den jsme to nahráli.
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Kolik najdeme na demoalbu písní?

Klokan: Pět.

A jaká byla atmosféra ve studiu?

Klokan: Skvělá
 Sam: Akorát nám tam chyběl Chyňský ležák.
 Jepťák: Ten nám došel už v pátek.

Co máte furt s tím Chyňským ležákem?

Jepťák: Opici.

A jaké je vlastně složení vaší kapely?

Klokan: Dvě kytary, foukačka a zpěv.

A jmenovitě?

Klokan: Klokan, Jepťák, Sam a Zpěvníčková.

Proč Zpěvníčková?
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Jepťák: Prý někde dřív kradla zpěvníčky, tak už jí to zůstalo. Vona zjistila, že se za to nezavírá.

A co byste na sebe ještě našim čtenářům prozradili?

Jepťák: Že Sam má plochý nohy.

Co byste řekli o hudbě, kterou hrajete?

Klokan: To je Hluboké nedorozumění.
 Jepťák: Naše písně vznikají tak, že si to pětkrát předáme, pak to celý seškrtáme, pak si to zase
pětkrát předáme, no a na konci z toho něco vypadne. No a to, co vypadne, tak seškrtáme a je
to.

Slyšel jsem, že máte potíže se sesynchronizováním začátku písně na pódiu, je to pravda?

Jepťák: To nemáme. Prostě jeden začne a druhej mu rovnou vynadá, že to nestih.
 Sam: To je trošku jinak. My samozřejmě víme, jak ta píseň začíná. Zde se jedná spíš o
nepochopení ze strany diváků, řekl bych, že je to přímo hluboké nedorozumění.
 Zpěvníčková: Na neshoda není jen v písních, ta začíná už v momentě, kdy máme někde sraz.
Třeba dneska jsme měli sraz v půl devátý u Klokana a já jsem tam byla ve třičtvrtě na deset
jako první.

A nemáte strach, že se jednou nesejdete vůbec?

Jepťák: My se zeptáme kolemjdoucích, oni nám poraděj.
 Klokan: Nějak se asi sejdem vždycky. Akorát jednou na nějakým koncertě se nám posunulo
hraní z pátý hodiny na sedmou, jenže náš tehdejší basista měl už na sedmou něco jinýho, tak
se sebral a odešel. Tak jsme hráli bez basisty.
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Takže teď jste pořád bez basisty?

Klokan: V podstatě už od počátku kapely nějakého hledáme, takže kdyby měl někdo zájem...

Na vašich internetových stránkách jsem si přečetl o poměrně silné mediální podpoře, kterou
vám někteří politici věnují...

Klokan: To je pravda. Náš velký fanoušek je Václav Klaus, ten se o Hlubokém nedorozumění
zmiňuje prakticky v každém svém projevu.

Jaká je tedy adresa vašich stránek?

Klokan: nedorozumeni.webpark.cz.

Tak vám děkuju za rozhovor a ať vám to hraje.

Jepťák: Můžem se tě taky na něco zeptat?

A na co?

Klokan: Jestli bys nezašel támhle na balkon, máme tam vychlazenej ještě jeden Chyňskej
ležák...
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